



## Dagsorden OSK København 29. november 2015

### 1. Velkomst.

Jonas er ordstyrer.

Dagsorden – nogen ændringer?

Der gøres opmærksom på, at den dagsorden der ligger på hjemmesiden er den gamle, hvilket vi godt er klar over.

Helene – tro, Pia OSR ydmyghed, Jonas GSR Et trin ind vedholdenhed, Jeannie kasserer OSK – ydmyghed, Lars rummelighed, Rene (oberservant) håb, Henrik (oberservant) ydmyghed, Maria GSS Woman of Power tålmodighed, Martin GSR Carls Stue, tro. Susan formand, kærlighed.

### 2. Afbud

Dan HI, Mette GSR, Julie GSR, John Tårnet,

### 3. Beslutningsdygtighed (mindst 5 GSR'er)

Der er 3 GSR/GSS, dvs. ingen beslutningsdygtighed.

### 4. Oplæsning af koncepterne og traditionerne.

Pia læser koncepterne og Maria traditionerne.

Der indsamles kroner 86 og Susan har kaffen den 31. januar 2016

### 5. Servicebøn & indleder med åndeligt princip for mødet.

Martin indleder om tro.

### 6. Meddelelser fra bestyrelsen.

Susan stopper pr. 31. januar 2016.

Har jeres gruppe et emne I gerne vil have med på dagsorden til næstkommende OSK møde, så skal det sendes til [oskformand@nakbh.dk](mailto:oskformand@nakbh.dk) senest 1 mdr. før OSKmødet!

### 7. GSR runden med rapporter fra grupperne, inklusiv beslutninger som har været med ude i NAgupperne.n

Jonas – 1 trin ind Herlev godkender som gruppe, retningslinjerne og beretter at det går ok med en fasttømret gruppe og fast fremmøde samt en god økonomi, Maria fortæller, at hendes gruppe afventer beslutning vedr. retningslinjer. Mødet har en fin økonomi og fokuserer meget på litteratur, Martin har manglet referater. Gruppen stiller spørgsmålstegn ved, at så tunge emner som retningslinjer skal besluttet i grupperne. Lars bakker meget op om dette. Martin foreslår om sådanne emner ikke kan godkendes af de betroede GSR'ere i kraft af at de jo er valgt i tillid. Mødet går ellers godt, der er den faste kerne. Økonomien er ok.

Martin spørger til hvad ideen er med de GSR erfaringsmapper der ligger på OSK hjemmeside. Ideen er jo egentlig god med skemaerne, da de giver en god rettesnor for nye GSR'ere.

Susan foreslår at vi fra OSK tager ud i grupperne, for at gøre grupperne mere interesserede i



OSK arbejde. Desuden foreslår hun en form for "beslutninglog", så vi altid kan følge med i beslutningerne gennem tiderne.

Pia foreslår at vi kigger på hvordan RSK's beslutninglog fungerer. Lars foreslår, at skemaerne printes og lægges på bordet inden OSK mødet.

## 8. Kandidater til serviceposter

OSK formand 2 år

OSK næstformand 1 ½ år cleantime

OSS 2 år cleantime

Konventformand 2 år cleantime

Lars RS meddeler, at han er opstillet fra Fredagsmødet kl 14 . Han henstiller til at i realiteten er han stadig formand, da der står i retningslinjerne at man er valgt for 1 år. Han vil gerne i gang med benarbejdet. Maria gør opmærksom på, at retningslinjer er kun retningslinjer og man kan godt gå udenom disse. Generelt er det en god ide, at komme i gang med konventarbejdet, da vi jo ikke er sikker på beslutningsdygtighed den 31. januar 2016. Martin ridser op, hvilke konsekvenser det vil for konventarbejdet, hvis vi ikke vælger Lars RS i dag . Lars brænder for konventet igen og har allerede næstformand og kasserer på plads. Han fortæller, at han er klar til at overdrage posten til en anden, onm der kom en anden og ønskede posten. Der bliver spurgt til hvordan vi som konvent gruppe passer på formanden og hvordan han passer på sig selv i forbindelse med pres. Det opfordres til at der vælges næstformand med omhu og vælges i samråd evt. med andre.

OI formand 2 år cleantime

Webmaster 2 år cleantime

## Pause 7 min

## 9. Kasserer rapport

Jeannie gennemgår regnskabet. Der er godkendt donation 70/30, men de 50000 som der blev besluttet er ikke doneret videre og Pia spørger til om GSR'erne kan tage beslutning, så pengene kan komme ud at arbejde. Vi beslutter at Jeannie er valgt i tiltro og vi vælger at følge hendes forslag om donation på 50.000.

## 10. OSR rapportt

Der har været RSK, afholdt i København. I Valby – Sanne var tovholder.

Workshop virker. Rapport fra EDM – lande fra hele Europa har et spørgsmål om der er opbakning til at arbejde med zoner. Der bakkes op om zonen Europa. Det blev vedtaget at RSK bakker op omkring ikke at benytte . Mth mobil betaling i servicesammenhæng i forbindelse med traditionen om anonymiteten. Det anbefales ikke at gøre brug af mobil betaling i forhold til donation. Der er kommet lydbog som skal oversættes , og der mangler betroede tjenere. Mth online møder vil de undersøge. Det koster meget at sende vores RD'er til worldservice og det bestemmes at selvom det er dyrt fortsætter vi, da det er en god mulighed.



Vi har stemmeret derovre. Mht retningslinjer, der er kommet et ny retning. Budgettet er godkendt med det forbehold af transport udgifter ændres i retningslinker. Vi skal udforme nogle nye retningslinjer som evt. kan godkendes. Udgifter og indtægter i forbindelse med transport stemmer ikke overens, så det er godt at det kigges efter. Der er ledige poster til kasserer posten i RSK er på valg. Mht NA's historie på hjemmesiden er nogle folk ikke enige i det skrevne. Rsk møde i august. Hvilket område skal afholde RSK i august 2017. Mht. RD'er har han 4 møder til bage og går så af. Han vil gerne at der kommer en RDS'er, så han kan overføre erfaring og viden til den næste.

## 11. Oplæsning og godkendelse af foregående referat

Pause på 7 min.

## 12. Rapporter fra underudvalg

### HI alt

Ikke repræsenteret

### IT

Der er betalt programlicenser. Microsoft og virusprogrammer.

### Konvent

### Litteratur.

Det er aftalt med Jeannie at der overføres kr. 10.000 som donation fra litteraturkontoen til OSK kontoen. Der er besluttet at donere 70/30 og

## 13. GSR frit forum (25 min)

Donation ok.

Tillid og gruppesamvittighed må antages at være bygget på åndelige principper. Derfor menes der at der godt kan tages økonomiske beslutninger blandt GSR'ere uden at det kommer i gruppen.

Der stemning for at tage GSR rapporten i brug igen.

## 14. Eventuelt

GSR workshop. Ud i grupperne til servicemøde og inviter alle som ved noget om det.

RD'eren vil gerne holde en workshop og fortælle om sit arbejde og sine opgaver. Det er budgetteret med en enkelt afholdelse i København. Der foreslås at det sættes på som punkt på konventet.

Container – vi skal have tømt container med gammelt møbler/papirer. (bevar papirer til NA historiegruppen) Ad hoc udvalg – Sussie og Susan.

Manden der har containeren er rejst væk nogle måneder.



Forslaget til at GSR skal være repræsenteret mindst 1 gang til OSK møder inden for de sidste 3 møder, for at få betalt transport til servicekonferencer, tilføjes i de nye retningslinjer. Hvem tager sig af dette? Det skal skrives ind i retningslinjerne. Jeannie melder sig til at finde ud af hvor det skal sættes ind. Det skal godkendes først.

#### **15. Beslutningslog til grupperne**

Retningslinjer fra OSK og HI og RSK skal godkendes i grupperne. Forslaget til RSK's retningslinjer er ændret og godkendt i RSK.

#### **16. NA relaterede meddelelser**

##### **Frie serviceposter**

Formand

Næstformand

OSS

Webmaster

OI formand

#### **17. Næste OSK møde 31. januar 2016**

#### **18. Gennemlæsning af resten af referatet**

#### **19. Hvordan har det været runde, udenfor referat**

#### **20. Sindsrobøn**

**TAK FOR SERVICE**